
 
 
 

VERKLEINWOORDEN 

  
 
  * De meeste zelfstandige naamwoorden hebben een verkleinwoord. 
      
    + - je, OF + - tje    (bv. dier-tje, geit-je, ...) 
 
 
 
  * Woorden die eindigen op – m  
 

= + -pje (bv. bloem-pje, worm-pje, ...) 
 
    MAAR soms ook anders (bv. lam wordt lammetje):  

voor –etje verdubbel je de medeklinker. 
 
PAS OP: sommige woorden hebben 2 verkleinwoorden.: bloemetje kan ook! 

 
 
 
 * Woorden die eindigen op –ing, veranderen in –inkje (bv. puddinkje, ...) 
 
   MAAR soms ook anders (bv. leerling wordt leerlingetje) 
 
 
 
 *  Woorden die eindigen op een lange klinker met 1 letterteken, krijgen  
      een extra klinker (bv. lama wordt lamaatje, foto wordt fotootje, ...) 
 
 
 
 * Woorden die eindigen op een –y, krijgen + -‘tje (bv. baby wordt baby’tje) 

 
 
 
* Woorden die eindigen op –i, worden –ietje (bv. taxi wordt taxietje) 


